
Poř.číslo v roce 6 

Datum konání 16.6.2024 
Odesláno Mandát, Jiránek, Beneš,  Dudek, Horký, Slavík, Zemanová, Baranyi, Havlík, 

Melicharová Budin, Kurfurstová 

Nepřítomen Rujbr, Heral 

Kontrolni komise  
Za sekretariát Kozlovská  

Hosté  

Informace 
Informaci ke stavu závazků a pohledávek předložila ses.Kozlovská 
Stav závazků po splatnosti 0 
Stav pohledávek po splatnosti:0 
 
Informace k finanční situaci oddílu florbal 
Za financování florbalu se zaručil oddíl turistiky, který k dnešnímu dni sanoval florbal částkou cca 62tis.Kč 
Na účtu Sokola je uložená částka 391tis.Kč jako dotace z MMB pro oddíl florbalu-mládež. Vyplacení této částky je 
však vázáno na nákladové doklady florbalu ve výši cca 1,2mil.Kč. K dnešnímu datu jsou však doloženy nákladové 
doklady ve výši 150ti.Kč. 
Starosta tedy ukládá předsedovi oddílu florbalu, dnes nepřítomnému br.Heralovi, následující: 
Zaplatit členské známky a mandatorní poplatky 
Dodat veškeré nákladové faktury za období 1.1.2024 až 30.6. 2024 
Odsouhlasit možnost použití těchto faktur pro dotaci se ses.Kozlovskou 
Následně vyčíslit hodnotu těchto faktur a dát je do souladu s tabulkou povinností plateb členů oddílu florbalu 
Předložit finanční plán do 31.12.2024 
Po splnění těchto podmínek a za předpokladu, že budou splněny podmínky pro dotaci, bude možno uvolnit částku 
391tis.Kč  
Zodpovídá:br.Herál 
Termín: 31.7.2024 
 
Opravy a údržba tělocvičny jenom zopakovat 
Elektrické vytápění posilovna. Požadavek karate. Upřesnit 
Zodpovídá: br.Budin 
Termín: 3.1.2024 
Probráno s br.Dolečkem. Budou zahájeny přípravné práce a konečné rozhodnutí padne až s vyjasněním možnosti 
dotace. 
 
Z revize požární ochrany 
Pasportizace 
K dnešnímu dni byl předložen upravený návrh na částku 28 000Kč. (14.2) 
Úkol- projednat s ing.arch Pavlíčkem rozsah prací a důvod navýšení. Je třeba se informovat na předání vzniklé 
dokumentace na SÚ. 
Zajistí: Br.Budín 
Termín :13.3.2024 
Br.Budin informoval výbor, že navrhovaná cena zahrnuje i předání dokumentace na SÚ a proto byl vyzván k jednání 
o zahájení prací 
dnes předáno -splněno 
 
Další úkol 
Dodat seznam proškolených a seznam neproškolených 
Zajistí: br.Slavík 
Termín: 30.3.2024 
Nesplněno – nový termín 10.4 
Nesplněno 
Zajistí starosta do 15.5.2024 
Splněno. K dnešnímu dni nemají školení následující zástupci jednoty: 



Budin, Slavík, Melicharová, Malčik, Matoušek. 
Zajistit proškolení  neproškolených 
Zajistí:br.Slavík 
Termín: do 12.6.2024 
Nový termín: 31.7.2024 
 
Dodatek č.3 k NS s MaTáta 
Nepodepsán, MaTáta dala výpověď z nájemní smlouvy. 
 
2015-07-01 VMO 
Situace nezměněna. Odvolání je řešeno. Poslední jednání bylo na odboru ŽP. Tam jsem dostal info, že bude využita 
celá zákonná doba. Dnes odesláno souhlasné stanovisko ŽP, leč dále to bude řešit kraj. 
 
23-10-02Historie vstupů 
Je třeba zjistit jak se dostat do historie vstupů 
Zajistí:br.Baranyi 
Termín:1.11.23 
Vyřešeno 
Starosta proved kontrolu a historie vstupů není funkční.  
Byla provedena konzultace s br.Dudkem,který problém vyřeší. 
Termín.10.4.2024 
Nesplněno,vyskytly se technické potíže. Úkol trvá 
Br.Dudek a Baranyi konstatovali závadu na systému. Třeba reklamovat. 
Zajistí:br.Dudek 
Termín:5.6.2024 
Oprava provedena. Do 31.7.2024 běží zkušební provoz 
 
23-11-02 Nátěr dveří a zábradlí schodiště 
Cenový návrh na nátěr ve výši 56tis.Kč byl zamítnut 
Na 13.7.2024 byla svolána brigáda na očištění a nátěr madel. 
Br.Dudek s předstihem demontoval část zábradlí. 
13.7.2024 tedy proběhne: 
Demontáž zbylých madel, jejich očištění, nátěr a zpětná montáž. 
Dnes nepřítomen br.Rujbr navrhne materiál a technologický postup nátěrů, tak aby bylo možno 13.7. provést nátěr 
madel. 
 
2024-05-02 Zveřejňování zápisů z výboru 
Zápisy z výboru budou zveřejňovány na stránkách Sokola. 
Technicky zajistí: br.Baranyi 
Termín:15.5.2024 
Splněno 
    
24-05-03 Hlavní přívod vody 
Br.Dudek informoval výbor o havarijním stavu hlavního přívodu vody. Bylo rozhodnuto o výměně tohoto přívodu. 
Bude osloven vodař. Následně bude zjištěna možnost dotace. 
Zajistí:Br.Dudek 
Termín: 15.5.2024 
Předložen cenový návrh ve výši 22 700Kč. Bylo rozhodnuto o rozšíření požadavku na další rozvody u kterých Předána 
cenová nabídka na II. etapu. Info přednesl br. Dudek, cena 40 262Kč 
Hlasování: 
Přimout 12 
Nepřijmout 0 
Zdržel se 0 
Závěr, výbor souhlasí s nabízenou cenou a pověřuje br.Dudka k jednání s dodavatelem o realizaci do 31.8.2024 

 



24-05-04 Dotace na hospodaření s dešťovou vodou 
Projednat a upřesnit podmínky v souvislosti s plánovanou výstavbou 
Zajistí: Br.Slavík 
Termín:první info 15.5.2024 
Nepřítomen 
Nevyřešeno 
 
2024-5-05 Rozpočet 
Seznámit se s obsahem jednotlivých kapitol. S výsledkem seznámit výbor. 
Zajistí:Starosta 
Termín:15.5.2024 
Členům výboru byly zaslány tiskopisy s tím, že každý oddíl předloží svůj rozpočet v předaném formátu. Jejich 
sumarizace plus vedení jednoty bude tvořit rozpočet pro další rok. 
Rozpočty budou předány do první lednové schůze. V únoru bude výbor seznámen s návrhem rozpočtu a v březnu 
bude předložena finální verze. 
S tím souvisí i příprava voleb na příští VH. Dávám následující návrh 
Počet členů výboru 13, s tím, že by již byly předen dány některé oblasti, které by daný člen řešil, či navrhoval 
řešení.Byly by vytvořeny kandidátky a ty předány do oddílů. Na VH by pak proběhlo tajné hlasování.Nejdříve by se 
vyřešily ty adresné funkce. Z neúspěšných kandidátů by se doplnily poslední tři místa. 
Starosta 
Místostarosta 
Jednatel 
Náčelnice 
Náčelník 
Člen výboru pro legislativu 
člen výboru pro správu nemovitostí 
Člen výboru pro rozpočet 
Člen výboru pro IT, správa a aktualizace stránek 
4x člen výboru bez portfeje 
3xKontrolní a revizní komise 
Bude uzavřeno 15.6.2024 
Starosta se sejde s br.Mandátem a celý návrh dají do konečné podoby, která buder předložena 4.9.2024 na schůzi 
výboru. 
 
Dotaz na  florbal. Končí smlouva na propagaci. Zákonná povinnost je mít důkaz o provedené reklamě. 
Vyjádření br.Herála 
Ano, tyto dokumenty jsou vyhotoveny. 
Úkol: 
Předat na sekretariát 
Termín: 5.6.2024 
Zajistí: br.Herál 
Nepředáno – proč? 
Starosta upozorňuje, že nebude podepisovat reklamní smlouvy do vyřešení tohoto zadání 
 
Výpověď MaTáta 
30.5.2024 byla doručena na sekretariát výpověď z nájemní smlouvy. Tu jsem přijal a nájemní vztah bude ukončen 
31.8.2024. 
Informoval jsem MaTátu, že musí být vyřešeny veškeré finanční záležitosti a předány prostory v souladu se 
smlouvou.  
Finančním vyrovnáním se nemyslí povinnost Matáta  doplatit penále 
Starosta vyzval písemně MaTáta k dodání seznamu provedených stavebních úprav vč.doložení souhlasného 
stanoviska výboru. 
Dořešit přepis energií. 
 
Co dál s prostorem užívaný MaTáta? 



Jsou dvě varianty: 
1)Jít současnou cestou, tedy komerčního nájmu 
2)Využít ho jako sportoviště pro potřeby Sokola 
Výbor pověřil starostu pro jednání s potenciálním nájemcem p.Dvořáčkem z hnutí Brontosaurus. Minimální částku 
pro jednání stanovil 25tis.Kč bez DPH plus energie. 
 
Parkování kol 
Pro kola byl vyhrazen prostor za Sokolovnou. Zájemcům o ukládání kol v tomto místě může být prodán klíč od 
zadního vchodu. Ses.Kozlovská zajistí 10 kopií těchto klíčů. Klíče budou prodány za nákupní cenu. Po finální úpravě 
zadního traktu bude zakoupen stojan na kola. O jeho velikosti bude rozhodnuto na některém dalším zasedání 
výboru. 
 
Náprava škod a nedodělků vzniklých stavbou VMO 
Bude proveden soupis vad vzniklých činností stavby. Např. prasklá opěrná zeď, zatékání do sklepa… 
Toto bude nárokováno u zadavatele stavby. 
 Zajistí: br.Slavík – soupis 
termín:4.9.2024 
 
Předložené smlouvy: 

• BVak nový výměr pro výpočet srážkových vod – přijata 

• 2x smlouva DPP, trenéři florbal Václav Šťastný a Šimon Tománek– nepřijaté, forma neodpovídá zákoníku 
práce. Termíny provedení práce neodpovídají realitě. 

 
Příští schůze 4. 9.2024. 2024 v 18h                               zapsal starosta       Josef Jiránek  
 
K záznamu z jednání výboru je možné vyjádřit se do 3 pracovních dnů. Poté je zápis považován za schválený a 
závazný.  
 
 
   
                                                        
 
 


